

DeKalb ကောင်တီကျောင်းခရိုင်၏ မူကြိုတန်း အွန်လိုင်း စာရင်းသွင်းမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး မကြာခဏအမေးများသော မေးခွန်းများ

2024-2025 ခုနှစ် Pre-K အွန်လိုင်းကံစမ်းမှု ပါဝင်သူများ

ဤအခန်းတွင် ဖော်ပြထားသော အချက်အလက်များမှာ 2024-2025 Pre-K အွန်လိုင်းကံစမ်းမှုတွင် ပါဝင်ရန်စိတ်ဝင်စားသည့် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများအနေဖြင့် စာရင်းသွင်းခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်တွင် ပြည့်စုံစွာ ဖြည့်ဆွဲရမည့်အချက်အလက်များဖြစ်ပါသည်။ နောက်အဆင့်များအတွက် ဤစာရွက်စာတမ်းရှိ ကျန်ရှိသော အခန်းများအားလုံးကို ဖတ်ပြီးကြောင်း သေချာစေပါ။

ကျောင်းသားတစ်ယောက်သည် မူကြိုသို့ တက်ရောက်နိုင်ရန် မည်သည့် အသက်အရွယ်ရှိရမည်နည်း။

2024-2025 ကျောင်းပညာသင်နှစ်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီရန်အတွက်မှာ သင့်ကလေး၏ မွေးနေ့သည် ဖော်ပြပါ ရက်စွဲ သို့မဟုတ် ရက်စွဲကြားအတွင်း ဖြစ်သင့်ပေသည် - စက်တင်ဘာလ 2 ရက်၊ 2019- စက်တင်ဘာလ 1 ရက်၊ 2020

ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် Dekalb ကောင်တီ ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေ (DCSD) ဝန်းကျင် ပြင်ပတွင် နေထိုင်သူဖြစ်ပါက သူ/သူမသည် ဤမူကြို အစီအစဉ်တွင် တက်ရောက်ခွင့်ရနိုင်ပါမည်လား။

မရပါ။ သင့် နေအိမ်လိပ်စာသည် DeKalb ကောင်တီကျောင်းခရိုင်အတွက် သတ်မှတ်ထားသော ဇုန်အတွင်း မရှိလျှင် သင်သည် ပါဝင်ရန်အတွက် အရည်အချင်းမပြည့်မီပေ။ သင့် လိပ်စာသည် DCSD ဇုန်အတွင်း ရှိမရှိ သင် မသေချာလျှင် အတည်ပြုရန် အတွက် [School Locator \(ကျောင်း တည်နေရာပြ\)](#) သို့ သွားရောက်ပါ။

ကျောင်းတစ်ကျောင်းထက်ပို၍ လျှောက်ထားခွင့်ပြုပါသလား။

မဟုတ်ပါ။ ဖြစ်နိုင်လျှင် သင့်အိမ်ကျောင်း သို့မဟုတ် Coralwood တစ်ခုခုအတွက် သင်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ ဆောင်ပုဒ်ကျောင်း သို့မဟုတ် Coralwood လျှောက်ထားရန် သင်ရွေးချယ်ထားပြီး ရွေးချယ်မခံရပါက သင်သည် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းတွင် အလိုအလျောက် ထားရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် သူငယ်တန်း တက်ရန် အရည်အချင်းပြည့်မီသော်လည်း အစိုးရမှ ထောက်ပံ့သော မူကြို အစီအစဉ်တစ်ခုတွင် မပါဝင်ခဲ့လျှင် မူကြိုအစီအစဉ်သို့ စာရင်းသွင်းနိုင်ပါ သလား။

2024-2025 ပညာသင်နှစ်အတွက် မူလတန်းကြိုကျောင်းသားတစ်ဦးအဖြစ် တက်ရောက်နိုင်ရန် သင့်ကလေးတွင် ၎င်းတို့၏ သူငယ်တန်းစာသင်နှစ်ကို (တွဲဖက်သင်ကြားထားသည့်) မူကြို စာသင်ခန်းတစ်ခုအတွင်း ကုန်ဆုံးရန် လိုအပ်ချက်ကို ဖော်ထုတ်ပေးသည့် တစ်ဦးချင်း ပညာရေးအစီအစဉ် (IEP) တစ်ခုရှိရမည်ဖြစ်ပါသည်။

မူကြိုတွင်စာရင်းသွင်းရန်အတွက် ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို အိမ်သာတွင် အပေါ့အလေးစွန့်တတ်အောင် လေ့ကျင့်ပေးထားရမည်လား။

သင့်ကလေးအား အဝတ်အစားဝတ်ဆင်ခြင်း၊ ချွတ်လဲခြင်းနှင့် အိမ်သာတက်ရာတွင် လိုအပ်ချက်များကို ကိုယ်တိုင်လုပ်ဆောင်နိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ထားပါသည်။ မူကြိုတန်းသို့ မတက်ရောက်မီတွင် ကလေးများအား အိမ်သာ အပေါ့အလေးသွားတတ်ရန် လေ့ကျင့်ပေးသင့်ပါသည်။ မတော်တဆကိစ္စရပ်တစ်ခုခု ဖြစ်ပေါ်ပါက မိဘများအား ခေါ်ဆိုမည် ဖြစ်ပြီး၊ မိမိတို့ကလေးအား အဝတ်လဲပေးရန်အတွက် မိဘများအနေနှင့် ကျောင်းသို့ လာရောက်ပေးဖို့ လိုအပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။ တစ်ဦးချင်း ပညာရေးအစီအစဉ် (IEP) သို့မဟုတ် 504 အစီအစဉ်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် သတ်မှတ်မထားခံရသည့် ကျောင်းသားများအား ဘောင်းဘီကဲ့သို့ ခါးမျော အလျှော့အတင်းပါသည့်အင်္ကျီများကို ဝတ်ဆင်မထားရပါ။ အဆိုပါကလေးသည် စုပေါင်းစာသင်ခန်းတစ်ခုအတွင်း ရှိမည်ဖြစ်ပြီး အထူးလိုအပ်ချက်များအတွက် ဆရာ/လက်ထောက်က သူ/သူမ အား အကူအညီပေးနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်သည် DCSD ဝန်ထမ်းတစ်ဦးဆိုလျှင် Pre-K ကံစမ်းမဲသို့ အလိုအလျောက်စာရင်းသွင်းခြင်းခံရပါသလား။

မရပါ။ သင်သည် DCSD ဝန်ထမ်းတစ်ဦးဖြစ်လျှင်လည်း အခြားသူများ ကျော်ဖြတ်ရသည့် ကံစမ်းမှုလုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်အတိုင်း ကျော်ဖြတ်ရမည်။ သို့သော်လည်း မူကြိုကံစမ်းမဲကို ဝန်ထမ်းများ မဝင်ရောက်နိုင်ခင်တွင် သီးခြားသတ်မှတ်ချက်များရှိပါသည်။ DeKalb မူကြိုတန်း ကံစမ်းမဲတွင် ဝန်ထမ်းများ ပါဝင်မှု မှတ်စုအား ရယူလိုပါက ကျေးဇူးပြုပြီး သင့် ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် Early Childhood (ကလေးဘဝ အစောပိုင်းကာလ) ရုံးခန်းသို့ ဆက်သွယ်ပါ။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးတွင် IEP တစ်ခုရှိပြီး လက်ရှိတွင် DCSD သို့ စာရင်းသွင်းမထားပါ။ သူ/သူမကို ကံစမ်းမဲတွင် ရွေးချယ်လိုက်လျှင် သူတို့သည် ကျွန်ုပ်၏ home school တွင် ကျန်ရှိနေမည်လား။

အကယ်၍ လက်ရှိ တစ်ဦးချင်းပညာရေးအစီအစဉ်တစ်ခု (IEP) ရှိသော လျှောက်ထားသူတစ်ဦးကို အစပိုင်းမှ တောက်ပမှု (BFTS) အတွေ့ထွေပညာရေး မူကြို စာသင်ခန်းသို့ တက်ရောက်ရန် ရွေးချယ်ခံရပါက အဆိုပါလျှောက်ထားသူကို ကျောင်းသား၏ တစ်ဦးချင်းလိုအပ်ချက်များအပေါ် အခြေခံသော BFTS ပါဝင်သည့် စာသင်ခန်းတစ်ခုသို့ ရွှေ့ပြောင်းခြင်း ခံရနိုင်ပါသည်။ မှတ်ချက် - ဘာသာရပ်တစ်ခုခု အထူးပြုကျောင်းများတွင် BFTS ပါဝင်သည့် စာသင်ခန်းများ မပါဝင်ပါ။

ကျွန်ုပ်၏ သုံးနှစ်အရွယ် ကလေးသည် လက်ရှိ IEP ရရှိထားပြီး၊ DCSD အထူးချွင်းချက် လိုအပ်ချက်များ အတန်းထဲတွင် စာရင်းသွင်းထားပြီး ဖြစ်ပါက ကျွန်ုပ်အနေနှင့် မူကြိုတန်းအတွက် စာရင်းပေးသွင်းဖို့ လိုအပ်ပါသေးသလား။

မလိုအပ်ပါ။ မူကြိုတန်း ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်မှ ကျောင်းသားများအား ကံစမ်းမဲဖြင့် ကျပန်း ရွေးချယ်ခြင်း ဖြစ်ပြီး၊ တစ်ဦးချင်းပညာရေး အစီအစဉ်များ (IEP) ရရှိထားသည့် ကျောင်းသားများမှာမူ ကျောင်းသား၏ တမူထူးခြားချက်အခြေအနေ၊ တစ်ဦးချင်းစီ၏ လိုအပ်ချက်၊ ကျောင်းသား ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုများ နှင့် ကျောင်းသား၏ IEP အရ လိုအပ်သော ဝန်ဆောင်မှု အခြေအနေများ အစရှိသည်တို့အပေါ်မူတည်ကာ IEP အဖွဲ့၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်မှုအားဖြင့် အထူးပညာရေးအတွင်း နေရာချစီစဉ်ပေးမှုအား လက်ခံရရှိကြခြင်း ဖြစ်သည်။ မူကြိုတန်း ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်တွင် မပါဝင်မီခင်၌ အကယ်၍ သင့်ကလေး၏ လိုအပ်ချက်များအတွက် အသင့်တော်ဆုံးဖြစ်သည့် ကလေးဘဝ အစောပိုင်း အစီအစဉ်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး သင့်တွင် မေးခွန်းများ ရှိပါက သင့်ကလေး၏ IEP အမှုမန်နေဂျာ၊ Special Education (အထူးပညာရေး)ဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင် ဆရာ သို့မဟုတ် Department of Exceptional Education (အထူးချွင်းချက်ပညာရေးဌာန) @ <https://www.dekalbschoolsga.org/exceptional-education> သို့ ဆက်သွယ်ရန် အကြံပြုထောက်ခံအပ်ပါသည်။

What documents are required for a student to apply for the Pre-K lottery? Pre-K ကံစမ်းမဲလျှောက်ထားရန် ကျောင်းသားတစ်ဦးအတွက် မည်သည့်စာရွက်စာတမ်းများ လိုအပ်မည်နည်း။

မွေးဖွားမှု အထောက်အထား၊ တရားဝင် အုပ်ထိန်းမှု အထောက်အထား (အကယ်၍ မိဘ/အုပ်ထိန်းသူ၏ အမည်သည် မွေးစာရင်းတွင်မရှိပါက)၊ မိဘ/အုပ်ထိန်းသူ၏ အထောက်အထားနှင့် နေထိုင်ခွင့် အထောက်အထား။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များပါရှိသော လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများအားလုံး၏ ပြည့်စုံသောစာရင်းကို "လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများ" ခလုတ်ကိုနှိပ်ခြင်းဖြင့် သို့မဟုတ် အောက်ပါလင့်ခ် <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/> တွင် တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။

2024-2025 Pre-K အွန်လိုင်း အတွက် လျှောက်ထားရန် ကျွန်ုပ် အဆင်သင့်ဖြစ်နေပါပြီ၊ ကျွန်ုပ် နောက်ထပ် ဘာလုပ်ရမည်နည်း။

ဤစာတမ်း၏ကျန်ရှိသောအပိုင်းကို အပြည့်အစုံဖတ်ရှုပြီး ကံစမ်းမဲလျှောက်လွှာဝင်းဒိုးကိုဖွင့်သောအခါ၊ အောက်ဖော်ပြပါလင့်ခ်တွင်ရှိသော "ယခုလျှောက်ထားပါ(Apply Now)" ခလုတ်ကို နှိပ်ပါ။ ၎င်းသည် သင် Pre-K ကံစမ်းမဲလျှောက်လွှာကို စတင်သည့် ဝဘ်ဆိုက်သို့ ခေါ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ဝဘ်ဆိုက် ကြိုဆိုရေးစာမျက်နှာတွင် လျှောက်လွှာလုပ်ငန်းစဉ်တွင် သင့်အား ကူညီရန် လမ်းညွှန်ချက်များနှင့် ဗီဒီယိုများကို သင်တွေ့ရှိပါလိမ့်မည်။ <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/>

2024-2025 မူကြိုတန်း အွန်လိုင်း ကံစမ်းမဲအတွင်း ပါဝင်ကြသူများ

ဤစက်ရှင်သည် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းအတွင်း၌ နေရာတစ်ခု ရရှိထားကြောင်း သို့မဟုတ် နေရာချထားပေးကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားမှုကို လက်ခံရရှိထားပြီး၊ 2024-2025 အွန်လိုင်း ကံစမ်းမဲ လုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း၌ ပါဝင်ကြမည့် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများထံသို့ သတင်းအချက်အလက်များ ထောက်ပံ့ပေးရန် ဖြစ်သည်။ အားလုံးအတွက် အရေးကြီးသော သတင်းအချက်အလက်များ (Important Information for All) ဟု ခေါင်းစဉ်တပ်ထားသည့် နောက်ဆုံးအပိုင်းအား သေချာပေါက် ဖတ်ရှုပေးပါ။

ကံစမ်းမဲအတွင်း၌ ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် နေရာတစ်ခုအား ရရှိခဲ့လျှင် ကျွန်ုပ်အနေနှင့် နောက်ထပ် မည်သည့်အဆင့်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည်နည်း။

အကယ်၍ သင့်ကလေးသည် ကံစမ်းမဲတွင် ထိုင်ခုံနေရာရရှိပြီး သင်တက်ရောက်လိုပါက၊ ကျေးဇူးပြု၍ 10 ရက်အတွင်း သင်၏ မိဘ ဒက်ရှိဘုတ် တွင်ရှိသော လက်ခံခလုတ်ကို နှိပ်ပါ။ အကယ်၍ ငြင်းပယ်ရန် သင် ရွေးချယ်ပါက၊ ကျေးဇူးပြု၍ 10 ရက်အတွင်း ငြင်းပယ်ရန်ခလုတ်ကို နှိပ်ပါ။ အကယ်၍ စာရွက်စာတမ်းသည် ဖတ်ရှု၍မရဖြစ်နေလျှင် သို့မဟုတ် သက်တမ်းကျော်လွန်နေလျှင် စာရွက်စာတမ်းအား နောက်ထပ်ပြန်လည်ပို့ပေးဖို့ ကျောင်းမှ တောင်းဆိုကောင်း တောင်းဆိုပေမည်။ <https://www.dekalbschoolsga.org/online-registration/> တွင်တွေ့ရသော DeKalb ကောင်တီအွန်လိုင်းမှတ်ပုံတင်ခြင်းပေါ်တယ်ကိုအသုံးပြုခြင်းဖြင့် သင်သည် သင်၏ "ကျောင်းသားသစ်" အွန်လိုင်း မှတ်ပုံတင်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်ကို အပြီးသတ်ရပါမည်။

ကံစမ်းမှုလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း ကျွန်ုပ်၏ကလေးအား စောင့်ဆိုင်းစာရင်းအတွင်း၌ ထည့်သွင်းခဲ့လျှင် ကျွန်ုပ်အနေနှင့် နောက်ထပ် မည်သည့်အဆင့်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည်နည်း။

ထိုင်ခုံနေရာ ကံစမ်းမှုအတွင်း ရွေးချယ်မခံရသော ကျောင်းသားများ မှန်သမျှသည် အလိုအလျောက် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းအတွင်းသို့ ရောက်ရှိသွားမည် ဖြစ်သည်။ သင်၏စောင့်ဆိုင်းစာရင်းနံပါတ်ကို ရယူရန် သင်၏ Parent Portal သို့ ဝင်ရောက်ပါ။ ထိုင်ခုံနေရာများ ငြင်းဆန်းခံရသည့်အခါ သို့မဟုတ် လက်လွှတ်အခွင့်ခံလိုက်သည့်အခါ တွင်လည်း ကျောင်း အနေနှင့် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းပေါ်မှ နောက်ထပ်မိသားစုတစ်စုထံ အသိပေးအကြောင်းကြားသွား မည် ဖြစ်သည်။ အဆိုပါအချိန်၌ သင့်အနေနှင့် သင့်ကလေး၏ ထိုင်ခုံနေရာအား သေချာစေရန်အတွက် နောက်ထပ်သော အဆင့်များကို ဆောင်ရွက်ပေးဖို့ လိုအပ်မည် ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသည် စာရင်းသွင်းမှုဆိုင်ရာ တာဝန်ခံတစ်ဦးကို တာဝန်ခန့်အပ်ထားမည်ဖြစ်ပြီး၊ ထို့နောက် အီးမေးလ်မှတစ်ဆင့် အီလက်ထရောနစ်နည်းလမ်း အသုံးပြု၍ စာရွက်စာတမ်းများအား ပေးပို့ရန်အတွက် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများထံသို့ ညွှန်ကြားချက်များ အသိပေးအကြောင်းကြားသွားမည် ဖြစ်သည်။

2024-2025 မူကြိုတန်း အွန်လိုင်း ကံစမ်းမှုတွင် မပါဝင်ခဲ့သည့် လျှောက်ထားသူအသစ်များ

ဤအခန်းတွင် ဖော်ပြပေးသွားမည့် အချက်အလက်များမှာ ဒေသခံကျောင်းတွင် 2024-2025 အွန်လိုင်း ကံစမ်းမဲ လုပ်ငန်းစဉ်တွင် မပါဝင်နိုင်သော မိဘ/အုပ်ထိန်းသူများ နှင့်/သို့မဟုတ် စောင့်ဆိုင်းသည့်စာရင်း ဖြစ်သည်။ အားလုံးအတွက် အရေးကြီးသော သတင်းအချက်အလက်များ (Important Information for All) ဟု ခေါင်းစဉ်တပ်ထားသည့် နောက်ဆုံးအပိုင်းအား သေချာပေါက် ဖတ်ရှုပေးပါ။

အကယ်၍ကျွန်ုပ်တို့မိသားစုသည် ကံစမ်းမှုအတွင်း၌ ပါဝင်ခဲ့ခြင်းမရှိပါက ကျွန်ုပ်၏ကလေး မူကြိုတန်း ထိုင်ခုံနေရာတစ်ခုအား ရရှိရန်အတွက် ကျွန်ုပ် မည်သို့ လျှောက်ထားနိုင်မည်နည်း။

ထိုင်ခုံနေရာ ရရှိနိုင်သေးခြင်း ရှိမရှိ ကြည့်ရှုရန်အတွက် ဦးစွာပထမဆုံး ကျောင်းသို့ ဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့် စတင်ပါ။ အကယ်၍ ဖွင့်ပေးထားသောနေရာတစ်ခု ကျန်ရှိနေသေးလျှင် ကျေးဇူးပြုပြီး နောက်မေးခွန်းအား ဆက်လက် ကြည့်ရှုသွားပေးပါ။ အကယ်၍ မိမိတို့တွင် ထိုင်ခုံများမရရှိနိုင်ပါက စောင့်ဆိုင်းစာရင်းလျှောက်လွှာကို သင် ဖြည့်စွက်နိုင်ပြီး လျှောက်လွှာနှင့် ကလေးမွေးစာရင်းကို အီလက်ထရောနစ်နည်းစနစ်ဖြင့် ကျောင်း၏မှတ်ပုံတင်အရာရှိထံသို့ အီးမေးလ်ဖြင့်ပေးပို့နိုင်ပါသည်။ စာရင်းသွင်းမှုဆိုင်ရာ တာဝန်ခံမှာ မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း သင် သေချာမသိရှိလျှင်မူ ကျေးဇူးပြုပြီး ကျောင်းသို့ ဆက်သွယ်ပါ။ ခရိုင် Pre-K ဝတ်ဆိုက်ရှိ ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်တစ်ဖက်အောက်ခြေတွင် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းလျှောက်လွှာကို တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။ www.dekalbschoolsga.org/pre-k။

အကယ်၍ ကျောင်းတွင် ထိုင်ခုံနေရာတစ်ခု ကျန်ရှိနေသေးလျှင် စာရင်းသွင်းရန်အတွက် နောက်ထပ်မည်သည့်အဆင့်များကို ဆောင်ရွက်ရမည်နည်း။

2024-2025 ကျောင်းသားသစ်စာရင်းသွင်းခြင်းကို ပြည့်စုံစေရန် အောက်ဖော်ပြပါလင့်ခ် <https://www.dekalbschoolsga.org/online-registration/new-students> လင့်ခ်ကိုနှိပ်ကာ ဖြည့်သွင်းနိုင်ပါသည်။

မူကြိုတန်းတွင် စာရင်းသွင်းရန်မှာ ကျောင်းသားတစ်ဦးအတွက် မည်သည့် စာရွက်စာတမ်းများ အား လိုအပ်သနည်း။

အောက်ပါလင့်ခ် <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/> တွင်တွေ့ရှိရသော "လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများ" တက်ဘ်ကိုနှိပ်ခြင်းဖြင့် လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများအားလုံး၏ ပြည့်စုံသောစာရင်းကို ရှာဖွေတွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။

2024-2025 ကျောင်းသားသစ် စာရင်းသွင်းမှု လျှောက်လွှာဖောင်အား ကျွန်ုပ် ဖြည့်စွက်ပြီးသည့်နောက် မည်သည့်တို့ ဖြစ်လာမည်နည်း။

သင့်ဒေသခံကျောင်းသည် နောက်ထပ်သောအဆင့်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး သင့်ထံ ဆက်သွယ်ပါမည်။

အားလုံးအတွက် အရေးကြီးသော သတင်းအချက်အလက်များ

ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ကာကွယ်ဆေး လျှောက်လွှာဖောင် 3231 အား ကျောင်းစတင်ချိန်အထိ ကျွန်ုပ် ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိလျှင် မည်သို့ ဖြစ်လာမည်နည်း။

DCSD မူဝါဒ ကဖော်ပြသည်မှာ ကလေးတစ်ဦးသည် ကျောင်းစတင်တက်သည့် ရက် ၃၀ အတွင်း သို့မဟုတ် သက်တမ်းကုန်ဆုံးသည့် ရက်အတွင်း ၎င်းတို့၏ကျန်းမာရေး ကာကွယ်ဆေးထိုးပုံစံ 3231 ရှိရမည်ဖြစ်သည်။ ဤစာရွက်စာတမ်းအား အီလက်ထရောနစ် နည်းလမ်းဖြင့် ရယူ၊ ပေးပို့ရာတွင် သင် အခက်အခဲတစ်စုံတစ်ရာ ကြုံတွေ့ပါက ကျေးဇူးပြုပြီး သင့်ကျောင်းသို့ အီးမေးလ်ပေးပို့ပါ။ အကယ်၍ ကျောင်းတက်ရက် ပထမဆုံးရက်မှစ၍ ရက် 30 အတွင်း လျှောက်လွှာဖောင်အား ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ခြင်းမရှိလျှင် ကလေးဖြစ်သူသည် လျှောက်လွှာဖောင် သို့မဟုတ် ချိန်းဆိုချက် အထောက်အထား မပါရှိဘဲ အတန်းသို့ ပြန်လည်တက်ရောက်နိုင်မည် မဟုတ်ပေ။ ချိန်းဆိုထားမှုအပြီးနောက် နောက်ထပ်စီမံပြင်ဆင်မှု လျှောက်လွှာဖောင် မပါရှိပါကလည်း ကလေးသည် ကျောင်း ပြန်လည်တက်ရောက်နိုင်မည် မဟုတ်ပေ။ အဆိုပါ ပုံစံ မပေးထားသည့်အတွက် ကလေးသည် ၁၀ ရက်ဆက်တိုက် ပျက်ကွက်လျှင် မူကြိုအတန်းရှိ ကလေး၏ ထိုင်ခုံနေရာကို လက်လွှတ်ခံရမည် ဖြစ်သည်။

အကယ်၍ အကြားအာရုံ၊ အမြင်အာရုံ၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာ နှင့် အဟာရဆိုင်ရာ လျှောက်လွှာဖောင် 3300 အား ကျောင်းစတင်ချိန်အထိ ကျွန်ုပ် ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိလျှင် မည်သို့ ဖြစ်လာမည်နည်း။

ဤပုံစံကို ကလေးကျောင်းစတင်သည်မှ ရက်ပေါင်း ၉၀ အတွင်း သို့မဟုတ် သက်တမ်းကုန်ဆုံးမည့်ရက်တွင် ဖြည့်သွင်းရမည်ဟု DCSD ပေါ်လစီက ဖော်ပြထားသည်။ ဤစာရွက်စာတမ်းအား အီလက်ထရောနစ် နည်းလမ်းဖြင့် ရယူ၊ ပေးပို့ရာတွင် သင် အခက်အခဲတစ်စုံတစ်ရာ ကြုံတွေ့ပါက ကျေးဇူးပြုပြီး သင့်ကျောင်းသို့ အီးမေးလ်ပေးပို့ပါ။ အကယ်၍ ကျောင်းတက်ရက် ပထမဆုံးရက်မှစ၍ ရက် 90 အတွင်း လျှောက်လွှာဖောင်အား ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ခြင်းမရှိလျှင် ကလေးဖြစ်သူသည် အတန်းသို့ ပြန်လည်တက်ရောက်နိုင်မည် မဟုတ်ပေ။ ဤသို့အားဖြင့် ကလေးသည် အစီအစဉ်အတွင်းမှ ဖယ်ရှားကောင်း ဖယ်ရှားခံရသည့်ရလဒ် ရရှိနိုင်ပါသည်။

မူကြိုကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းခေါ်ချိန် မူဝါဒတစ်ခု ရှိပါသလား။

ရှိပါသည်။ မူကြိုကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းခေါ်ချိန်ဆိုင်ရာ မူဝါဒတစ်ခု ရှိပါသည်။ ကလေးများအား မူကြိုတန်းနေ့အတွင်း ပါဝင်ကြရန် မျှော်လင့်ထားပြီး၊ ကျောင်းသားများအား ကျောင်းပညာသင်နှစ် တစ်နှစ်လုံးတွင် အချိန်ပြည့်တက်ရောက်ရန် မျှော်မှန်းထားပါသည်။ အကယ်၍ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ခွင့်ပြုချက် မရှိဘဲ ကလေးတစ်ဦးသည် ဆယ်ရက်ဆက်တိုက် ပျက်ကွက်လျှင် သို့မဟုတ် နောက်ကျလျှင် Bright form the Start မှ ထုတ်ပြန်သတ်မှတ်ထားသည့် လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ ကလေးအား အတန်းမှ ထုတ်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ပြင် အကယ်၍ ကလေးသည် အခြေတမ်းလိုလို နောက်ကျလေ့ရှိကြောင်း သို့မဟုတ် ကျောင်းမှ စောစွာ ထွက်ခွာလေ့ရှိကြောင်း တွေ့ရှိရလျှင်လည်း အကြံပေးအတိုင်ပင်ခံ နှင့်/သို့မဟုတ် လူမှုရေးလုပ်သား တစ်ဦးသည် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများထံသို့ ဆက်သွယ်အသိပေးမည်ဖြစ်သည်။

မူကြိုတန်း မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများတို့အတွက် အခြားသော ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်စည်းမျဉ်းများ တစ်စုံတစ်ရာ ရှိပါသေးသလား။

ရှိပါသည်။ အနည်းဆုံး တစ်နှစ်လျှင် နှစ်ကြိမ်၊ ထို့ပြင် လိုအပ်ပါက ၎င်းထက်ကြိမ်ရည်ပိုမိုပြီး စီစဉ်ရေးဆွဲထားသည့် မိဘ/အုပ်ထိန်းသူ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ နှင့် ကွန်ဖရင့်အစည်းအဝေးများ အစရှိသည်တို့အားလုံးတွင် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများမှ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးကြရန် မျှော်မှန်းထားသည်။ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲ/ကွန်ဖရင့် အစည်းအဝေး အချိန်များ ရောက်ရှိလျှင် စာသင်ကျောင်း နှင့်/သို့မဟုတ် မူကြိုတန်း ဆရာဖြစ်သူသည် သင့်ထံသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားမည် ဖြစ်ပြီး၊ စီစဉ်ထားသည့်နေ့ရက်နှင့် တွေ့ဆုံရန်အချိန်အား သင့်ထံ အသိပေးမည် ဖြစ်သည်။ ဤဆောင်ရွက်မှုများသည် တစ်နာရီနီးပါးခန့် ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။

မေးလေ့မေးထ မေးခွန်း တွင် ဖော်ပြထားသည့် မေးခွန်း မေးချင်လျှင် မည်ကဲ့သို့ လုပ်ဆောင်ရမည်နည်း။

PreKRecords@dekabsschoolsga.org တွင် မူကြိုရုံးခန်းသို့ လွတ်လပ်စွာ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။